












Uroczysto�� otwarcia nowego budynku Szpitala �w. Wincentego a Paulo.  
Gdynia, 27 pa�dziernika 2021 r. Fot. Szpitale Pomorskie

Uroczysto�� wr�czenia nagród literackich Wiatr od Morza. Gda�sk, 
Centrum
�w.
Jana, 27 pa�dziernika 2021 r. Fot. K. Sta�czak

Manifestacja pod has	em #zostaje�Š w Unii. Gda�sk, D	ugi Targ,  
10 pa�dziernika 2021 r. Fot. J. Pinkas/gdansk.pl
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